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Kapacita mateřské školy je naplněna na 24 dětí Ale díky slabším ročníkům, se do školky umísťují děti pod 3 
roky, což je velký problém. Tyto děti obvykle nemají schopnosti, které jsou potřeba v MŠ.  Děti, které k nám 
rodiče dováželi z jiných obvodů města, se již umístí a získají místo v MŠ v obvodě bydliště a nepotřebují 
dojíždět. Náš obvod Kolonky je malý a dětí ve školkovém věku je méně, je problém kapacitu naplnit. Děti 
z Předlic obvykle k zápisu nechodí a je problém, aby docházely i na povinné vzdělávání od 5ti let.  

Personální zabezpečení: 

Od 23. 8. 2021nastoupila nová paní učitelka Mgr. Šárka Kocůrková. Byla přijata na dobu určitou na 2 roky po 
dobu MD a RD paní učitelky Veroniky Novotné. Obě učitelky se znají ještě z dob studia na VŠ a po celá rok  
spolupracovaly. Paní učitelka Šárka  je velmi milá a oblíbená. S děti i dospělými velmi dobře vychází a 
v podstatě nedošlo k žádné velké změně. Přinesla do vzdělávání dětí nové metody a formy práce, nápady a 
náměty.  

Mimořádná opatření: (Covid -19) 

Již nebyla nutná žádná velká a přísná opatření, i když nákaza se ještě šířila ale jiý méně v omezeném počtu a bez 
větších následků. 

Přesto jsme zůstali obezřetní a dětem byla při příchodu do MŠ změřena teplota dálkovým bezdotykovým 
teploměrem. Děti se zvýšenou teplotou nebyly do MŠ přijaté a odcházely s rodiči domů. Po čase jsme tímto 
způsobem eliminovali i nákazu virózou, chřipkou a jiným onemocněním. Rodiče převážně ocenili, že dbáme na 
to, aby ve školce byly pouze zdravé děti, ale někteří se snažili nás přesvědčit, že doma byly děti bez teploty, 
přestože se děti přiznaly, že doma dostávají lék proti kašli, na rýmu, na teplotu apod. 

U dětí bylo znát, že mají velmi oslabenou imunitu a začala velká nemocnost. Prostě si v minulých 2 letech sík\ 
hygienickým opatřením, nestihl dětský organismus vytvořit protilátky na běžné nemoci. Byla velmi slabá 
docházka do mateřské školy a nebylo možné ani secvičit a zorganizovat Vánoční besídku. Rodičům paní učitelka 
pouze nahrála záznam z dopoledního zpívání a tancování u Vánočního stromečku a poslala jim záznam přes 
Facebook.  

Práce v MŠ   

Mateřská škola byla vymalovaná, probíhaly drobné opravy, pískoviště, nátěry dřevěných části zahradních prvků. 

Kulturní akce 

Byly rovněž ovlivněny velkou nemocností, kdy veškerá kulturní vystoupení a další akce se rušily z důvodu 

malého počtu dětí ve školce.  Na výlety se začalo jezdit a díky malému počtu dětí byl problém zaplatit autobus a 

tak některé výlety byly vlakem, jako například ZOO v Děčíně, jezero Matylda v Mostě a pod.  MHD děti jely na 

jezero Milada, ZOO v Ústí nad Labem, Vyhlídka na Střekově apod.  Rozloučení s předškoláky bylo na Zahradní 

slavnosti s vystoupením dětí a ošerpováním předškoláků. Bylo připraveno nejen pro děti ale i rodiče a další 

návštěvníky slavnosti. 

Spolupráce 

Probíhala se navázala opět s mateřským i školami, se kterými byla z důvodu karantény v minulém roce 

přerušena. 

Ozdravný pobyt dětí 

 Byl zrušen z důvodu malého počtu přihlášených dětí a termín učitelka zamluvila na další školní rok. Byl však 

rodičům a dětem nabídnutý tábor pod vedením bývalé paní učitelky Veroniky, která s několika dětmi odjela na 

týden na Sněžník, 


